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Ärende 14: Avsteg från HKF 1210 om lättnader för 
uteserveringar, matvagnar och dylikt 
 
Coronaviruset har slagit hårt mot samhällets alla delar. Utöver hård belastning på 
hälso- och sjukvården och många av kommunens verksamheter så har det också 
påverkat ekonomin och många Huddingeföretag har upplevt stora intäktsbortfall.  
 
Socialdemokraterna var tidigt ute och förespråkade ändringar för att exempelvis 
möjliggöra för butiker och restauranger att kunna flytta ut sina verksamheter till 
gator och torg, öppna uteserveringar tidigare, erbjuda hyresfritt till extra utsatta 
verksamheter, samt att vi drivit att alla tillsynsbesök som inte är nödvändiga och 
tidskritiska bör skjutas upp.  
 
Detta är viktiga steg, både för att minska smittspridningen av coronaviruset men 
också för att hjälpa Huddinges viktiga näringsliv med att både ta sig igenom krisen 
med tanke på de restriktioner som Folkhälsomyndigehten presenterat med 
anledning av den rådande pandemin.  
 
Att kommunstyrelsens förvaltning nu har utrett vad kommunen kan göra för att 
minska smittspridningen och för att underlätta för näringslivet i kommunen i 
samband med spridningen av det nya coronaviruset tycker vi därför är steg i rätt 
riktning. Genom att införa lättnader i HKF 1210 underlättar kommunen för 
näringsidkare att fortsätta bedriva sin verksamhet och samtidigt följa 
myndigheternas och regeringens råd och riktlinjer. 
 
I tider av kris är det viktigt att vi samarbetar och tar snabba beslut som kan stötta 
upp viktiga verksamheter och näringslivet i vår kommun – detta är ett sådant 
beslut. Vi socialdemokrater ser gärna att fler initiativ tas för att stärka upp 
Huddinges näringsliv. 
 
För Socialdemokraterna 
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